



Canada

Letters Patent of Amalgamation

Bank Act

Pursuant to subsection 229(1) of the *Bank Act*,
I

- (a) amalgamate and continue National Bank of Canada and Canadian Western Bank as one bank under the name in English, **National Bank of Canada**, and in French, **Banque Nationale du Canada**.
- (b) declare that the head office of the amalgamated bank shall be situated in the Province of Quebec; and
- (c) declare that these letters patent of amalgamation are effective on the first day of the month following the day on which National Bank of Canada becomes the sole shareholder of Canadian Western Bank.

Date: December 19, 2024

Lettres patentes de fusion

Loi sur les banques

En vertu du paragraphe 229(1) de la *Loi sur
les banques*, je

- (a) fusionne et proroge Banque Nationale du Canada et Banque canadienne de l'Ouest en une seule banque sous la dénomination sociale, en français, **Banque Nationale du Canada** et, en anglais, **National Bank of Canada**.
- (b) fixe le siège de la banque issue de la fusion dans la province de Québec;
- (c) statue que les présentes lettres patentes de fusion entrent en vigueur le premier jour du mois suivant la date où Banque Nationale du Canada devient l'unique actionnaire de Banque canadienne de l'Ouest.

Date : Le 19 décembre 2024

Minister of Finance and Intergovernmental Affairs
Ministre des Finances et des Affaires intergouvernementales